
Skípingsmøte Holsnøy og Flatøy Bestandsplanområde

Meland Rådhus 9. april 2018, kl. 19.00

Sak 1, Godkjenning av Innkalling:

Innkalling vart Godkjent

Sak 2, Val av ordstyrer:

Sigve Eldøy vart valgt som ordstyrer

Sak 3, Val av skrivar:

Ørjan Erstad vart valgt som skrivar

Sak 4, Gjennomgang ny bestandsplan:

Søknad blir gjeldane for 4 år, 2018-2022

Endringar fra forrige møte gjennomgås
Det skal ikkje skytast store stamkoller på same måte som store bukkar.

Det skal i større grad ventast med å skyte koller tidlig i jakta, da mange kolier ligger
igjen kaivane når de kommer frem for å beite.
Prioritere á skyte ut fjorkoller, minst 50% av tildelte hodyr skal være ungdyr

Målet er á få alderen og slaktevekt på hjortedyra opp
l forhold til avskytingsplan, kan det være inntil 10% avvik pr àr innafor godkjent
Bestandsplan periode.
Bestandsplanen må justerast då Moldekleiv Jaktfelt ikkje ønsker å være del av
Bestandsplanen.

Sak 5, Godkjenning ny Bestandsplan:

Ny Bestandsplan vært godkjent med endringar over`

Sak 6, Godkjenning av Vedtekter:

Vedtekter vært gjennomgått.

Utmeldingsrutiner må inn i vedtektene

§3 må endrast for å unnta Moldekleiv jaktfelt
Vedtekter godkjennes med merknader.

Sak 7,  Val:

Terje Hilland vært vald til Formann

Sigve Eldøy vært vald som Nestleiar

Styremedlemmar vært: Ørjan Erstad, Kjell Askeland og Tor Husebø.

Leiar veljast for 1 år om gangen, resterende styre veljast for 2 år  ,  men det kan ikkje
bytast ut meir enn to fra styret kvart år(utom Formann), pga kontinuitet.
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Sak 8, Underskrift  av innmeldingsskjema:

~  Føljande vald signerer og melder seg inn i Holsnøy og Flatøy Bestandspianomràde:
Nordre Holsnøy

Midtre Holsnøy

Mjàtveit-Langeland
Fløksand-Ryland

- Date

Sætremarka

Flatøy/Hàøyna

- Kárbø
- Austebygd hjortevald

Sak 9, Eventuelt:

Vårteljing av dyr vil utga, men under forutsetning at slaktevekt blir registrert i Sett og
Skutt.no

-  Frå årets jakt vært det gjennomført stikkprøvar frà Kommunen ved skutte dyr` der det
skal meldast inn når det er skutt dyr. Kontroll av skrott og hovud. Meir informasjon vil
bli sendt ut seinare.

Det må sendas inn søknad til Kommunen om godkjenning av Bestandspianen innen
1.mai, Marius Flemmen Knudsen sender ut søknadsskjema/skriv som kan brukast.

17.04.2018
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Ørjan Erstad, Skrivar
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